
團體豁免專題展覽入場費、導賞及其他服務申請表
Application Form for Waiver of Admission Charges for Special Exhibitions, 

Guided Tours and Other Services for Groups 

Rev. 11/2023

致 To : 
傳真 Fax : 

香港藝術館 Hong Kong Museum of Art 
2723 7666 

申請編號 (館方專用) 
Application no. 
(for official use only) ______________ 

只供註冊學校、註冊慈善團體及註冊非牟利機構申請。請先閱讀申請須知，

如未能提供申請表所需資料，有關申請將不予受理。

Only for applications by Registered Schools, Registered Charitable Organisations, or Registered Non-profit-making Organisations. 
Please read the Notes for Application before completing this form. Your application will not be considered if you do not provide all the information requested on this form.

第一部分  Part A  團體資料 Group Information 

學校或團體名稱

Name of School or Organisation 

團體性質 Nature of school or organisation (請在適當方格內“”  Please “” as appropriate) 







 

註冊幼稚園／小學／中學／專上學院／大學 (20 人或以上)  
Registered kindergarten／primary school／secondary school／post-secondary institution／university (20 people or more) 
註冊慈善團體／註冊非牟利機構  (20 人或以上) 
Registered charitable organisation／Registered non-profit-making organisation (20 people or more) 
註冊學校、慈善或非牟利團體，其服務對象為殘疾人士或長者 (10 人或以上) 
Registered school, or charitable or non-profit-making organisation serving people with disabilities or the elderly (10 people or more) 
其他 (請註明，如政府部門)  
Others (please specify, e.g. government department) 

地址 
Address 

電話

Telephone No. 
傳真

Fax No. 
班級／年歲

Class／Age 
活動負責人

Person in charge 
聯絡電話

Mobile Phone No. 
參觀人數

No. of Visitors 
隨行工作人員或老師人數  

No. of Accompanying Staff or Teachers 
總人數

Total no. of Visitors 
參觀日期 Date of Visit 參觀時間 Time of Visit 參觀日期 Date of Visit 參觀時間 Time of Visit 

首選 
1st Choice 由 From  至 To 次選 

2nd Choice 由 From  至 To 

是否需要特別安排？Any special requests? 

第二部分  Part B  豁免專題展覽入場費  
Waiver of Admission Charges for Special Exhibitions 

 申請 Applies  不需申請 Does not apply 

除收費之專題展覽，一般展覽均免費入場；團體若只參觀一般展覽而不申請其他服務，則無須預先申請。收費之專題展
覽詳情請瀏覽本館網頁：https://hk.art.museum 
Except for special exhibitions with an admission charge, there is no admission fee for general exhibitions, and advance applications 
are not required. Please visit our website for special exhibitions details : https://hk.art.museum 

入場時間 
Time of Admission 

入場人數 
No. of Visitors 

展覽名稱 
Exhibition Title 

第三部分 Part C  團體導賞服務  Group Guided Tour Service  申請 Applies  不需申請 Does not apply 

每節約 1 小時。每個展覽在同一時段最多容納 2 團，每團 20 至 30 人。
Each tour lasts about 1 hour, with 20 – 30 persons per group and a maximum of 2 groups for an exhibition at a time. 

導賞時段 
Tour Time 

參加人數 
No. of Visitors 

展覽名稱 

Exhibition Title 

語言選擇 Language Preferred   粵語 Cantonese   英語 English*   普通話 Putonghua* 
*如未能提供英語或普通話導賞，是否接受粵語導賞? If an English / Putonghua tour cannot be arranged, will you accept a Cantonese tour?
 是 Yes     否 No 

備
註R

em
arks 

如有需要，請列明其他導賞要求或補充資料，例如是次參觀的學習目的、團員特點 (共融、有特殊學習需要、殘疾人士等)。 
If applicable and necessary, please state other tour requirements or group information, e.g. visit and learning objectives, characteristics of group members (inclusion, 
special education needs or disabilities, etc.) 

惡劣天氣緊急安排 (請參考此表申請須知「團體免費參觀及導賞服務」第 4 點) ： 
Special arrangements during poor weather conditions for your school or organisation:  
(Please refer to point 4, “Free Group Visit and Guided Tour Service”, in the Notes for Application) 
 依本館緊急安排 Same as the special arrangements of the Museum 
 其他緊急安排 Other special arrangements   

 請註明 Please state: 

電郵 
Email

展覽名稱 

Exhibition Title 

http://hk.art.museum/
http://hk.art.museum/


第五部分  Part E  團體錄像放映  Video Show for Groups  申請 Applies 不需申請 Does not apply 

請瀏覽於本館網頁的「錄像放映」目錄，並參閱此表格的相關申請須知。 
Please refer to the video programmes on our website and the relevant section in the Notes for Application. 

放映時段 
Screening Time 

觀賞人數 
No. of Viewers 

(如觀
(2 s

(1) 錄像名稱 
Video Title 

編號 
Code 

片長 
Duration 

(2) 錄像名稱 
Video Title 

編號 
Code 

片長 
Duration 

聲明 Declaration 
(此部分須由學校／團體負責人，如校長、負責老師、主席、總理、行政秘書等簽署)   
(To be signed by the authorised officer of the school or organisation, e.g. the principal, teacher in cha
茲證明所填寫及遞交資料均正確無訛，並無遺漏。I (the undersigned) hereby certify that all the inform

姓名 Name 簽署 Signatu

職位 Post 
學校或團體印

School or Org
日期 Date 

館方專用 For official use only 

項目 處理人員 簽署及日期 批核人員 簽署

收表 

(第二至四部分) 
ACO(EP) 

C(A)LIP 
批核 ／ 不批核

收表 

(第五部分) 
ACO(ML) 

檢閱 

(第二至四部分) 
ACII(EP)  推薦／不推薦 

檢閱 

(第五部分) 
ACII(ML) 推薦／不推薦 

第四部分 Part D  免費旅遊車接載學校參觀  單程 One-way  來回 Round-trip
  不需申請 Does not applyFree Coach Service for Schools

此服務由香港藝術館之友贊助，只適用於本地註冊幼稚園、小學、中學及特殊學校。詳情請參閱此表申請須知之「免費旅遊
車接載學校參觀」。This service is sponsored by Friends of Hong Kong Museum of Art and applies to local registered kindergartens, 
and primary, secondary and special schools. Please refer to “Free Coach Service for Schools” in the Notes for Application. 
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賞人數超過 150 人，將會安排兩個時段放映) 
essions will be arranged for a group of over 150 persons) 

分鐘 
mins 

語言 Language： 
  粵語 Cantonese 

 英語 English 
 普通話 Putonghua 

分鐘 
mins 

語言 Language： 
  粵語 Cantonese 

 英語 English 
 普通話 Putonghua 

rge, chairperson, director or executive secretary) 
ation provided on this form is complete and accurate. 

re 

鑑

anisation Chop 

及日期 導賞安排 回覆申請者
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團體豁免專題展覽入場費、導賞及其他服務申請須知

Notes for Application for Waiver of Admission Charges for 
Special Exhibitions, Guided Tours and Other Services for Groups 

一般資料及團體豁免專題展覽入場費 General Information and Waiver of 
Admission Charges for Special Exhibitions 

1. 除收費之專題展覽，一般展覽均免費參觀，團體若只參
觀一般展覽而不申請其他服務，則無須預先申請。

2. 團體如屬下列性質及達到要求的參觀人數，即可申請豁
免專題展覽入場費、團體導賞服務及團體錄像放映：

(i) 註冊學校（幼稚園／小學／中學／專上學院／大
學）、註冊慈善團體或非牟利機構，參觀人數達
20 人或以上*。

(ii) 如服務對象為殘疾人士或長者，參觀人數達 10
人或以上*。

*參觀人數包括職員及同行者，少於指定人數則須繳
付入場費。

3. 註冊慈善團體及非牟利機構須於遞交申請時附上有關
證明副本
(i) 稅務署依據稅務條例第 88 條發出之信件；或
(ii) 香港政府憲報所列之註冊慈善機構團體名單；或

(iii) 社會福利署所發出之信件證明該團體為政府資

助的團體；或

(iv) 該團體的會章，刊載有關團體解散後，將其財產剩

餘贈予或移交予其他相似的機構，或捐作慈善用

途，其成員不得分享利潤或資產。
證書副本必須由機構負責人正式簽署，連同團體蓋印，
以示真確。如未能提供以上文件，申請將不會受理。

4. 開放時間：
星期一至三、五：上午 10 時至下午 6 時*
星期六、日及公眾假期：上午 10 時至晚上 7 時*
聖誕節前夕及農曆新年前夕：上午 10 時至下午 5 時
休館日：
逢星期四（公眾假期除外）及農曆新年初一、初二

5. 惡劣天氣的藝術館開放安排
(i) 八號或以上熱帶氣旋警告信號：藝術館將會關

閉。倘若八號或以上熱帶氣旋警告信號除下時，距
離藝術館閉館時間不足兩小時，當日將不會開放。 

(ii) 黑色暴雨警告信號：若藝術館已開放，則開放時間
維持不變。若該警告信號在藝術館開放前經已生
效，藝術館將不會開放，直至該警告信號除下。倘
若該警告信號除下時距離藝術館閉館時間不足兩
小時，當日將不會開放。

6. 本館不設停泊車位。參觀團體的旅遊巴士可於梳士巴利
道太空館正門前上落客，然後步行 3 分鐘即可抵達本
館。復康巴士經申請可於藝術館卸貨區上落客，唯須於
到訪前最少 2 小時致電 2721 0116 向本館職員提交車牌
號碼申請車輛入場許可。

7. 請勿在藝術館範圍內使用擴音器。若遇有緊急事故，活
動負責人可請藝術館職員提供協助。

8. 如有查詢，請致電 2721 0116。

3. 

1. Except for special exhibitions with an admission charge, there is no 
admission fee for general exhibitions, and advance applications are not 
required if there is no need for other services.

2. The following organisations are eligible to apply for a waiver of
admission charges for special exhibitions, guided tours and video 
shows for groups:
(i) Registered schools (kindergarten ／ primary school ／ secondary
school／tertiary institution), or registered charitable or non-profit-
making organisation with a group of 20 or more*.
Registered schools, charitable or non-profit-making organisation (ii)
serving people with disabilities or the elderly, with a group of 10 or
more*.
*The total number of participants includes accompanying teachers,
staff and chaperones. If the number of participants is less than
required, the group is obliged to pay the full admission charge.

Registered charitable organisations and registered non-profit- 
making organisations must provide copies of supporting documents to 
identify the charitable nature or non-profit-making nature of the 
organisation. We accept any of the following documents: 
(i) 

(ii) 

(iii) 
(iv) 

A letter issued by the Inland Revenue Department under Section 88 
of the Inland Revenue Ordinance; 
A list of Approved Charitable Institutions and Trusts of a Public 
Character published in the Government Gazette with the 
organisation’s name on it;  
A letter issued by the Social Welfare Department; or 
The Constitution, Ordinance or Trust Deed of the organisation, 
which specifically provides that members do not take any share of 
the profits or any share of the assets upon dissolution. 

The copies should be certified true by an authorised officer and 
stamped with the organisation’s chop. An application will not be 
accepted if the organisation fails to provide at least one of documents (i) 
to (iv) listed above. 

4. Opening days and hours
Monday to Wednesday, Friday: 10am to 6pm* 
Saturday, Sunday and public holidays: 10am to 7pm* 
Christmas Eve and Chinese New Year’s Eve: 10am to 5 pm 
Closing Days: Thursday (except public holidays) and the first two days
of Chinese New Year.

5. Inclement Weather Arrangements
(i) 

(ii) 

Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above: The Museum will 
close. If the signal is lowered less than 2 hours before the normal 
closing time, the Museum will remain closed that day. 

Black Rainstorm Signal: If the signal is issued during normal 
opening hours, the Museum will remain open. If the signal is issued 
before the Museum opens, the Museum will be closed until the 
signal is cancelled. If the signal is cancelled less than 2 hours before 
the normal closing time, the Museum will remain closed that day. 

6. No parking space is provided. Coaches may drop off and pick up visitors 
in front of the main entrance of the Hong Kong Space Museum on 
Salisbury Road. The walking distance from there to the Museum is about 
3 minutes. Rehabus may drop off and pick up visitors with disabilities at 
the Loading Bay of the Museum by informing our staff at 2721 0116 of 
their vehicle licence number at least 2 hours before their visit to apply
for entry permission.

7. 

8. 

Loudspeakers are not allowed in the Museum. 

In case of emergency, please approach Museum staff for assistance.

9. For enquiries, please contact us at 2721 0116. 
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香港藝術館之友贊助免費旅遊車接載學校參觀服務 
Free Coach Service for Schools is sponsored by 
Friends of Hong Kong Museum of Art 

免費旅遊車接載學校參觀  Free Coach Service for Schools 
1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

此服務只適用於本地註冊幼稚園、小學、中學及特殊學校，
須同時申請專題展覽導賞團。

此服務只適用於以下入場時間：
(i) 星期一至三及星期五：上午  10 時至  12 時及下

午 2 時至  4 時 
(ii) 星期六、日及公眾假期：上午  10 時至  12 時

免費旅遊車接載服務名額有限，先到先得，額滿即止。
每間學校可申請此服務最多兩次，每次參觀人數上限為
120 人，申請來回接載服務者，參觀時間最長為  2 小時。 

旅遊車接載路線只限由學校到本館，及回程時由本館返
回學校。本館不會安排額外路線及接載點。

申請結果將以電郵方式通知各學校。申請獲批後，學校
須自行與指定的旅遊車公司聯絡以確認接載地點及時
間。手續詳情及旅遊車訂車表會夾附於參觀確認信上。

請善用資源，若因事需取消參觀或更改申請資料，必須
於原訂用車時間  48 小時前以書面通知本館節目推廣組
及自行通知旅遊車公司，否則學校須繳付原訂安排之旅
遊車費。

如有查詢，請致電  2734 2103。 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

The service applies to local registered kindergartens, and primary 
schools, secondary schools and special schools which applied Group 
Guided Tour Service successfully.

The service for the following visiting times: 

(i) 10am – 12 noon and 2 – 4pm on Monday – Wednesday and Friday.
(ii) 10am – 12 noon on Saturdays, Sundays and public holidays.

團體豁免專題展覽參觀入場費及導賞服務  

The service is provided on a first-come-first-served basis, and there is a 
limited quota for coaches for each special exhibition. A maximum of two 
applications for free coach service are allowed for each school with a 
maximum 120 participants for each visit. The maximum visiting time 
is two hours for round-trip applicants. 

The service includes only a one-way or round-trip from your school to the 
Museum. No other itinerary will be arranged. 

The result of application will be emailed to your school. If your 
application is successful, you must contact the appointed coach company 
to confirm the pick up point and time. Detailed information and the coach 
booking form will be provided to you with the confirmation letter. 

If you want to cancel your visit, you must notify the Museum in 
writing, and the appointed coach company direct 48 hours before the 
pick up time. Otherwise, your school will have to pay for the 
transportation fee.  

For enquiries, please contact us at 2734 2103. 

Waiver of Admission Charges for Special 
Exhibitions and Guided Tour Service 

1. 

2. 

3. 

團體導賞預約

(i) 本館只會安排團體每整點／30 分進入展覽廳參觀

及開始導賞。除特別註明外，每節導賞服務大約

1 小時。本館不設半小時導賞服務。

(ii) 逢星期六、日及公眾假期只接受正午 12 時前之

申請時段。

(iii) 每團導賞人數為 20 至 30 人，殘疾人士或長者團

體為 10 至 15 人。每個展覽每一時段最多可容納

2 團導賞。超過 2 團之參觀者會安排在另一時段

開始導賞，或參觀另一展覽。

申請將根據先到先得的方法作出安排，唯申請接受與

否，藝術館保留最終批核權。

參加者須於指定時間進場，若逾時 20 分鐘，本館有權

取消入場豁免、導賞及其他服務。若因事遲到請立即致

電。

1. Guided Tour Booking
(i) Groups will enter the gallery every 30 or 60 minutes. Unless otherwise

stated, a guided tour generally takes about one hour. There are no 30-
minute guided tours.

(ii) Only morning sessions from 10am to 12 noon are available on
Saturdays, Sundays and public holidays.

(iii) Each tour has 20–30 participants. For schools or organisations serving 
people with disabilities or the elderly, each tour has 10–15 people.
There will be no more than two groups in a gallery at a time. Another 
time slot or exhibition visit will be arranged if there are more than two 
groups. 

2. 

3. 

Applications are accepted on a first-come, first-served basis and are subject 
to the Museum’s final approval. 

Participants should show up before the specified time. The Museum 
reserves the right to cancel the waiver of admission charges and guided 
tour service if the group is more than 20 minutes late. Please contact the 
Museum as soon as you know your group will be late. If you have to cancel 
the visit or amend your application, please notify us as soon as possible. 

4. 惡劣天氣的緊急安排

4.1 若天文台若於導賞開始前  3 小時生效／發出：

(i) 三號或以上熱帶氣旋警告信號；或紅／黑色暴雨

警告信號已經生效（幼稚園、小學、特殊學校、兒

童中心、老人中心及相類團體適用），或

(ii) 八號或以上熱帶氣旋警告信號；或黑色暴雨警告信號

已經生效（中學、大專及相類團體適用），或

     ( i i i )教育局宣佈停課（幼稚園、小學、中學及特殊學     

校適用），導賞將會取消。

4. Special Arrangements during bad weather 
4.1  Guided tours will be cancelled:

When any of the following signals is issued by the Hong Kong 
Observatory and is still in force 3 hours before the tour is scheduled 
to begin: 

(i) Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above; or Red / Black
Rainstorm Signal (for kindergartens, primary schools, special schools,
child centres, centres for the elderly or similar organisations) 

(ii) Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above; or Black Rainstorm 
Signal (for secondary schools, tertiary institutions or similar 
organisations)

(iii) If the Education Bureau has announced class suspensions (for
kindergartens, and primary, secondary and special schools)
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5. 

及相類團體適用），或

(ii) 八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號

（中學、大專及相類團體適用），導賞將如期舉行。

學校／團體如需其他特別安排，請在表格上「備註」

一欄註明。

如有查詢，請致電  2734 2103。 

(i) Tropical Cyclone Warning Signal No. 3; or Red / Black Rainstorm
Signal (for kindergartens, primary schools, special schools, child 
centres, centres for the elderly or similar organisations

(ii) Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above; or Black Rainstorm 
Signal (for secondary schools, tertiary institutions or similar 
organisations) 

5. 

If schools or other organisation would like to have other arrangements 
during bad weather, please state them clearly in the “Remarks” column on 
the application form. 

For enquiries, please contact us at 2734 2103. 

團體錄像放映 Video Show for Groups 
1. 

2. 

3. 

團體可申請於演講廳觀看錄像節目。申請人數最少  

20人；若人數超過  150 人，須分開兩個時段放映。每

時段最多可揀選兩套錄像節目放映。

申請人可於本館網頁瀏覽「錄像放映」目錄：

https://hk.art.museum/tc/web/ma/visit/video-show-booking.html 

如有查詢，請致電  2734 2114。 

1. 

2. 

3. 

A group of 20 or more may apply for a video show in the Lecture Hall. 
Two sessions will be arranged if there are more than 150 people. A 
maximum of 2 video programmes can be shown in one session. 

Applicants should select the video programmes from the Museum website: 
https://hk.art.museum/en/web/ma/visit/video-show-booking.html

For enquiries, please contact us at 2734 2114. 

申請手續 How to Apply 
1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

申請表必須於參觀日期前最少  3    星期及最多  12   星期

之前交抵本館。本館不接納逾期或過早之申請。

團體如申請多於一天的參觀及其他服務，請依據參觀

日期分別填寫申請表。

請將填妥之申請表以傳真或郵寄遞交。

申請將根據先到先得的方法作出安排，唯申請接受與

否，藝術館保留最終批核權。

確定申請：

本館會於參觀日期前兩星期回覆有關服務的申請結

果。如申請被接納，本館會以電郵方式發出確認信通

知有關團體確定的參觀日期及安排。團體須憑確認信

入場。如參觀日前   1  星期仍未接獲本館回覆，請與

本館職員聯絡。

更改或取消已預約的參觀及其他服務

團體若需要取消參觀或更改申請資料，請於最少  5  個
工作天前通知節目推廣組。如團體虛報資料或未經許

可而擅自更改已獲批核的資料，館方有權撤回入場豁

免及其他服務的批核。

參加者須於指定時間進場，若逾時  20 分鐘，本館有

權取消入場豁免、導賞及其他服務。若因事遲到請立即

致電通知。

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

Your application form must reach the Museum 3–12 weeks before the 
proposed date of your visit. Late or early applications will not be 
considered. 

If you are applying for more than one visit, please complete a separate 
application form for each proposed date of your visit. 

Your completed application form must be submitted by fax or mail. 

Applications are accepted on a first-come, first-served basis and are 
subject to the Museum’s final approval. 

Confirmation of Application
The Museum will notify schools or other organisations by email of 
the result at least 2 weeks before the proposed date of the visit. If 
the application is accepted, a Confirmation Letter with visit date 
and arrangements will be emailed to the applicant. The Confirmation 
Letter must be presented on the day of visit. If you do not receive a 
reply from the Museum 1 week before the proposed date of visit, 
please contact us. 

Rescheduling or Cancelling the Confirmed Visit or Other Services  
If you want to change any particulars, or if you want to cancel your 
booking, please inform the Extension Programmes Unit at least 5 
working days before your visit. If you change the agreed information 
without permission from the Museum, the Museum reserves the right to 
withdraw the waiver of admission charges and provision of services. 

Participants should show up before the specified time. The 
Museum reserves the right to cancel the waiver of admission 
charges, guided tour and other services if the group is more than 20 
minutes late. Please contact the Museum as soon as you know your 
group will be late. If you have to cancel your visit or amend your 
application, please notify us as soon as possible. 

4.2 若天文台若於導賞開始前  3 小時或更早除下： 
(i) 三號熱帶氣旋警告信號，或紅／黑色暴雨警告信號

（幼稚園、小學、特殊學校、兒童中心、老人中心

4.2  Guided tours will be conducted as scheduled: 
When the following signals are lowered by the Hong Kong 
Observatory 3 hours before the tour is scheduled to begin: 

http://hk.art.museum/
https://hk.art.museum/tc/web/ma/visit/video-show-booking.html
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查詢及通訊資料 Enquiries and Correspondence 
一般查詢

節目推廣組

學習組

傳真

郵寄地址

網址

：

：

：

：

：

：

2721 0116 

2734 2103 
(豁免專題展覽入場費及團體導賞服務 ) 

2734 2114
(團體錄像節目 ) 

2723 7666 

香港九龍尖沙咀梳士巴利道  10 號 
香港藝術館
*信封面請註明「團體參觀申請」，並在

信封底寫上回郵地址

http://hk.art.musuem 

General Information: 

Extension 
Programmes Unit: 

Museum 
Learning Unit: 

Fax: 

Mailing Address: 

Website: 

2721 0116 

2734 2103 
(Waiver of admission charges for special 
exhibitions and group guided tour service) 

2734 2114
(Video show for groups) 

2723 7666 

Hong Kong Museum of Art 
10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, 
Kowloon, Hong Kong  
*Please specify “Application for Group
Visit” on the envelope, and put the return
address on the back of the envelope.

http://hk.art.museum 

根據個人資料﹝私隱﹞條例第十八、二十二及附表一載列的第六原則，申請人有權要求查閱及更正表格內所提供的個
人資料。申請人於表格內所提供之個人資料將會存檔於香港藝術館作記錄。申請人如欲查閱及更正本表格所收集之個
人資料，請聯絡香港藝術館節目推廣組，電話：2734 2103。

You have the right to request access to, and to request correction of, the personal data in this form in accordance with Section 18, 22, and Principle 6 of Schedule 
1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. The personal data collected in this form will be entered in the records of the Hong Kong Museum of Art. Enquiries 
concerning the personal data collected in this form, including requests for access or corrections, should be addressed to the Extension Programmes Unit (tel no: 
2734 2103). 
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常見問題

Frequently Asked Questions 

1. 哪類團體可以申請團體豁免專題展覽入場費、導賞及其他團體服務？

團體必須已根據《社團條例》或《公司條例》註冊立案，或已根據法例成立，或已註冊為認可

慈善機構或公共性質的信託團體。在申請團體的章程或組織章程大綱及章程細則，或有關條例

或信託契約中，必須明文規定：若團體解散，將其財產剩餘贈予或移交予其他相似的團體，或

捐作慈善用途，其成員不得分享利潤或資產。

What kinds of organisations can apply for a waiver of admission charges for special exhibitions, guided tours and
other services for groups?
The applicant should be registered under the Societies Ordinance, incorporated under the Companies Ordinance, or formed
by statute or registered on the list of approved charitable institutions or trusts of a public character. The organisation’s
Constitution or Memorandum and Articles of Association or Ordinance Trust Deed should specifically provide that
members do not take any share of the profits or any share of the assets upon dissolution.

2. 同學可以帶書包嗎？

請學生不要帶書包進場，但可以帶隨身小袋子以放置個人必需品。

Can students bring their school bags?
No. Please remind your students not to bring their school bags, but they may bring a small bag for personal belongings.

3. 導賞服務或錄像放映後可以繼續參觀嗎？

歡迎繼續參觀其他免費開放的展覽廳。

Can we stay behind after the guided tour and video show?
Yes, you are welcome to visit other free admission exhibitions in the Museum.

4. 哪裡可閱覽展覽資料？

展覽一般印有小冊子供免費取閱。詳情請留意本館網頁或向本館職員查詢。

Where can the exhibition information be found?
Usually exhibition pamphlets are distributed for free. Please check the details on the Museum website or ask our Museum
staff.
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